
Zápis z jednání Školské rady 

Základní školy Nový Hrozenkov, okres Vsetín 
 

Datum: 22. října 2024 

Přítomni:  Ing. Kristýna Pekařová, Lic. Jana Stančíková, Dis. Jana Černotová, Mgr. Oldřich 

Pavelka, Mgr. Igor Haša, ředitel školy. 

Omluveni: Pro pracovní povinnosti Petr Václavík 

Přítomné přivítal předseda školské rady Oldřich Pavelka. Místo Ing. Petra Dvořáka, který na 

konci května na členství ve školské radě rezignoval, byla poprvé přítomna Dis. Jana  

Černotová. Členkou školské rady byla zvolena v doplňující volbě dne 17. září 2024. 

Průběh jednání:                                                                                                                                               

1. Projednání dodatku č.7 školního řádu.                                                                                       

Ředitel školy a zástupci pedagogického sboru odůvodnili obsah tohoto dodatku školního řádu. 

Jeden zástupce rodičů přednesl námitky, týkající se úschovy mobilních telefonů a chytrých 

hodinek. Oslovili jej někteří rodiče, kterým se tato skutečnost nelíbí. Ředitel školy přislíbil 

včasné informování a zejména odůvodnění návrhů změn směrem k rodičům do budoucna.                

S dalšími body dodatku, upravujícími podmínky klasifikace a hodnocení žáků souhlasili 

všichni členové školské rady.                                                                                             

Hlasování: 4 pro schválení, 1 proti. Dodatek školního řádu č.7 byl schválen. Kompletní 

školní řád je na webových stránkách školy.  

2. Projednání vnitřního řádu školní družiny.                                                               

Školskou radou zde byly upraveny podmínky omlouvání, podmínky osvobození úplaty a 

pravidla uvolňování žáků na kroužky. Školská rada odsouhlasila upravené znění tohoto 

vnitřního řádu:                                                                                                                             

Za odchod do kroužků, doučování, náboženství a příchod účastníků zpět do ŠD zodpovídá 

vyučující, resp. vedoucí kroužku. Školní družina neodpovídá za bezpečnost dítěte po jejím 

opuštění za účelem návštěvy kroužku, pokud není organizován školou. Dřívější odchody z 

družiny za účelem zájmové činnosti a v případě, že se dítě bude vracet do družiny – projedná 

zákonný zástupce s vedoucí vychovatelkou a dohodnou se na úpravě zápisového lístku. 

Individuální změny o přítomnosti dítěte v době provozu ŠD nesmí narušit organizaci aktivit 

školní družiny.                                                                                                                            

Hlasování: 5 pro schválení, nikdo proti. Vnitřní řád školní družiny byl schválen.                     

3. Projednání Výroční zprávy školy za školní rok 2023/24.                                           

Materiály, tedy kompletní výroční zpráva za školní rok 2023/2024, byly členům školské rady 

s předstihem zaslány. K tomuto bodu neproběhla žádná diskuse.                                                              

Hlasování: 5 pro schválení, nikdo proti. Výroční zpráva školy za školní rok 2023/2024 byla 

schválena.                                                                                                                                                                 

 



4. Projednání a odsouhlasení úprav volebního řádu voleb do školské rady.                        

O těchto úpravách proběhla krátká diskuse.                                                                                               

Hlasování: Neproběhlo, tyto úpravy školská rada vzala na vědomí. Musí je schválit vedení 

městyse, teprve potom vstoupí v platnost.  

5. Diskuze a dotazy rodičů: 

5.1 Dotaz členky školské rady ohledně problematiky školní jídelny, konkrétně platby 

rodičů a elektronického stravovacího systému.                                                      

Odpověď pana ředitele:                                                                                                  

Rodičům jsou na základě jejich předchozích požadavků umožněny platby inkasem, nebo 

složenkou. Každý způsob má své výhody a nevýhody. Platba inkasem v závěru měsíce 

zohledňuje počty odebraných / odhlášených obědů. Složenka vydaná na začátku měsíce 

neumožňuje zohledňovat odhlášky obědů a případné snížení platby se tedy projeví až další 

měsíc.                                                                                                                                            

K dotazu na možnost elektronického stravovacího systému pan ředitel uvedl, že vedení školy 

a školní jídelny se již dříve intenzivně zajímalo o tuto možnost. Je pravdou, že Škola Online 

sice nabízí stravovací systém, ale pouze jako možnost k přesměrování na externí službu. To 

znamená zejména pro rodiče nové přihlašovací údaje, jiný systém obsluhy a hlavně 

nemožnost propojení omluvenky žáka a odhlášení obědu.                                                     

K dotazu na skutečnost, že se někteří rodiče někdy nemůžou dopočítat, kolik mají platit za 

oběd.  

Dotovaný ceník pro žáky školy - žák, který v daném školním roce dosáhne věku v daném 

rozmezí, hradí tyto ceny: 6 – 10 let 32 Kč, 11 – 14 let 34 Kč, 15 a více let 36 Kč. Ceny jsou 

uvedeny (na webových stránkách jsou v oddílu Škola / Školní jídelna).                                                                                                                                

Pokud mají rodiče nejasnosti, mohou si u vedoucí školní jídelny nechat vytisknout přehled 

vydaných / odhlášených obědů a zkontrolovat měsíční platby. Důležité je, aby rodiče věděli, 

že první den nemoci má žák nárok na dotovaný oběd. Další dny, pokud není odhlášen, pak je 

kalkulován bez stání dotace ve výši 6 – 10 let 68 Kč, 11 – 14 let 70 Kč, 15 a více let 72 Kč.                                                                       

Na základě dotazu ohledně plateb následně účetní školy provedla namátkovou kontrolu plateb 

stravného a jejich vyúčtování za rok 2024 u 4 vybraných rodičů, kteří mají 2 a více dětí 

přihlášené ve škole. Přehledy plateb byly u všech přehledné a průkazně správné. 

5.2. Dotaz členky školské rady ohledně stížnosti rodičů na výskyt vší ve škole.                                                                     

Vedení školy byl ohlášen na začátku školního roku jeden případ. Žák byl ihned izolován a 

předán rodičům do karantény. Všem rodičům byla následně zaslána zpráva s upozorněním na 

výskyt vší a s žádostí o domácí kontrolu jejich dětí. Ta zjistila jeden další případ. Případy 

výskytu se objevují v průběhu školního roku bez souvislosti se sociálním statusem žáka, což 

bylo stížností uváděno. Pokud by docházelo opakovaně k neodstranění hygienických 



nedostatků ze strany rodičů, škola bude informovat OSPOD (orgán sociálně právní ochrany 

dětí). 

5.3. Dotaz členky školské rady ohledně čipového systému pro žáky.      

 

Škola je aktuálně zabezpečena automatickým uzamykáním hlavního vstupu do školy u šaten. 

Všechny vstupy jsou zabezpečeny kamerovým systémem. V době příchodu a odchodu žáků je 

stanoven dohled pracovníky školy. V době činnosti školy má být škola z bezpečnostních 

důvodů uzamčena, žáci nebo jejich zákonní zástupci by měli použít vstup od parku 

s kamerovým zvonkem. Čipový systém by umožnil vstup do školy bez okamžité kontroly 

vstupující osoby, hrozilo by riziko zneužití čipu a tím k otevření vstupu nežádoucí osobě nebo 

osobám, které by mohly žáka či žáky o vstup požádat.                                                                                                       

Vedení školy využívá čipový systém pro zaměstnance a nájemce tělocvičny. Pro žáky ve 

věkovém složení od 6 let jej škola pro její chod nepovažuje vhodný a bezpečný. 

5.4. V další části diskuse byly projednány plány na rekonstrukci venkovního areálu a 

příprava projektu modernizace odborné učebny fyziky a chemie.  

Na závěr si členové školské rady prohlédli půdní prostory jídelny. Škola uvažuje o 

rekonstrukci těchto prostor ve formě auly, tedy místa pro projekci filmů, přednášek, besed 

nebo realizaci projektových a skupinových prací žáků s potřebou otevřeného prostoru. 

V odpoledních hodinách by tyto prostory mohly sloužit spolkům, které působí v městysi a 

pracují s dětmi a mládeží, případně i spolkům jiným. Prostory jsou stavebně odděleny od 

provozu školy, s bezbariérovým přístupem (výtah) a základním sociálním vybavením. 

Na závěr jednání obdrželi členové školské rady jako první oficiální pozvánky s programem na 

oslavy 90 let výročí školy. Informace k tomuto výročí byly zaslány rodičům prostřednictvím 

Školy Online dne 16.10. 2024. 

Závěrem předseda školské rady poděkoval členům za účast, všichni se domluvili na další 

schůzce, která by měla proběhnout v jarních měsících roku 2025. 

 

V Novém Hrozenkově dne 22. října 2024     

 

                                 Mgr. Oldřich Pavelka, předseda školské rady 

 

 

 

 


